



ACB 2017年四月iNARTE中国会员EMC培训研讨会
ACB EMC Training Seminar for Chinese iNARTE Member
in April 2017

主办方: 美国认证机构 ACB (原名ATCB)

Holder: American Certification Body (original named as ATCB)

讲师: Wailand and Ivan (iNARTE认可EMC工程师/技术员)

Speaker: Wailand and Ivan (iNARTE certified EMC engineer/technician)

培训日期: 四月二十六日(周三)

培训地点: 上海跨国采购会展中心 会议室 **3 M5**
(上海市普陀区光复西路2739号)

Seminar Date: 26th April (Wednesday)

Seminar Venue: Shanghai Convention & Exhibition Center
of International Sourcing Room **3 M5**

(No.2739 West Guangfu Road, Putuo District, Shanghai)

主题暨时间分配:

09:00 - 10:00	基本电磁兼容介绍
10:00 - 11:00	休息与参观
11:00 - 12:00	设计与天线基本原理
12:00 - 13:30	午餐与休息
13:30 - 14:30	屏蔽/接地/滤波技术介绍
14:30 - 15:30	休息与参观
15:30 - 16:30	测量频谱分析仪



Topic and Schedule:

09:00 - 10:00	EMC Basis
10:00 - 11:00	Break and Show Tour
11:00 - 12:00	EMC Design and Antennas
12:00 - 13:30	Lunch Break
13:30 - 14:30	Shielding/Grounding/Grounding Technical
14:30 - 15:30	Break and Show Tour
15:30 - 16:30	Spectrum Analysis Measurement

费用:

1. 非iNARTE会员六百人民币/人.
2. iNARTE会员一百人民币/人.

Fee:

1. Without iNARTE membership: 600 RMB/ea
2. With iNARTE membership: 100 RMB/ea (You may join the membership at registration)

报名:

1. 请先网络注册EDI CON, 获取免费入场卷:
<http://www.mwjournlchina.com/EDICON/registration.asp> 点选“参会代表” 输入个人讯息后, 输入 **VIP 码 “ACB17”** 进行验证, 即可获赠价值两千人民币之入场卷(证号), 憑卷可以自由參加任何一場講座.
2. 再邮件ACB报名培训:
 请联系 seminars@acbcert.com 索取报名表, 报名表内容包括: 加入iNARTE会员与否, 服务单位, 参加人员中英文姓名, 职称, 联系电话及电子邮箱.
3. 报名截止时间: 四月二十一日 (周五).
4. 登记参加培训, 同时同意加入iNARTE会员者, 仅需现场缴纳一百人民币. 该一百元人民币, 未来亦可抵部分考试费用.
5. 有任何疑问欢迎洽询ACB各地客服人员:

华南地区: Coco	+86 18682397859
华东地区: Eda	+86 13817040656
华北地区: Grace	+86 13601101563



台湾地区: Kent +886 932555248

Registration:

1. Please register EDI COM to get free pass first:
Log in on <http://www.mwjjournalchina.com/EDICON/registration.asp>. Click on "Conference Delegation". Fill in individual information and use **VIP code "ACB 17"** to gain 2000 RMB cost access pass. With the pass you may join any seminar.
2. Contact ACB by email for enrolling the training:
Please contact seminars@acbcert.com for registration form. The form will cover the following information: Join the membership or not? Company name, Chinese and English name of attendee, job title, contact phone number and email address.
3. Deadline for registration: April 21st, 2017(Friday)
4. Registration for iNARTE membership and the training at the same time to get 500 RMB discount on taking the training.
5. Feel free to contact our local customer support for any question:

Southern China: Coco	+86 18682397859
Eastern China: Eda	+86 13817040656
Northern China: Grace	+86 13810092362
Taiwan: Kent	+886 932555248

附记:

1. 由于场地限制, 本次培训人数预定八十人. 请尽早报名
2. ACB每年举办两次iNARTE考试, 参加本次培训人员可以适时准备报名五月份的考试.

PS:

1. There are only 80 seats available for training. Please register as soon as possible.
2. ACB holds iNARTE examination twice a year. Attendee for this training may consider taking the May examine.